
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

OZK.0022.41.5.2020  

Protokół Nr 99/2020  

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 29 października 2020 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:09  zakończenie o godz.  12:12 

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec (uczestniczył w posiedzeniu zdalnie), Andrzej Gargaś 

Osoby z głosem doradczym: 

- Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

Osoby zaproszone: 

- Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora (w zastępstwie w posiedzeniu 

uczestniczyła Kierownik Działu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych PCPR w Stalowej Woli 

Janina Czech) 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik 

- Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak (nie był obecny na posiedzeniu) 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Prośba kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w 

Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup dodatkowego wyposażenia.  



4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont 

poszycia dachu hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących  w Stalowej Woli. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych, dróg położonych na działkach w obrębie 0005 

Pysznica w Gminie Pysznica.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub punktu nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Stalowowolskiego w 2021 r..  

7. Informacja o ubieganiu się przez szkoły o akredytację w nowym programie ERASMUS  

w edycji 2020 na lata 2021-2027.  

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia dla Włodzimierza 

Smutka dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli 

pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego we 

wszelkich relacjach z FRSE wynikających z udziału szkoły w konkursie o Akredytację w 

programie  Erasmus na lata 2021-2027.  

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia dla Piotra 

Żyjewskiego dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli 

pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego we 

wszelkich relacjach z FRSE wynikających z udziału szkoły w konkursie o Akredytację w 

programie  Erasmus na lata 2021-2027.  

10. Wniosek Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Współpracy z organizacjami 

Pozarządowymi o przyznanie dodatkowych stypendiów dla uczniów szkół 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski.  

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w 

ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2020 dla Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących I Liceum Ogólnokształcącego im. KEN w Stalowej Woli.  

12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w 

ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2020 dla Zespołu Szkół Nr 2 



im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli.  

13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w 

ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2020 dla Zespołu Szkół Nr 3 

im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli.  

14. Prośba Wicedyrektor Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych o wyrażenie zgody na 

zawieszenie zajęć w klasie drugiej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy ze 

względu na aktualną sytuację epidemiologiczną.  

15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

dla Pana Konstantego Kasperuka reprezentującego firmę pod nazwą: Biuro Urządzania 

Lasu i Geodezji Leśnej Oddział w Lublinie, ul. Leśników 21, Sękocin Stary, 05-090 

Raszyn, Oddział w Lublinie, ul. Startowa 11, 20-352 Lublin.  

16. Sprawozdanie finansowe PKS w Stalowej Woli S.A. za III kwartał 2020 roku 

przekazane w związku z poręczeniem kredytu przez powiat.  

17. Informacja dotycząca sytuacji finansowej jednostek oświatowych powiatu na dzień 30 

września 2020 r.  

18. Pismo Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Irenie prowadzonego przez 

Zgromadzenie Sióstr Opatrzności Bożej dotyczące umowy Nr 2/15/PS-DPS z dnia 

17.12.2015 roku, zawartej pomiędzy Powiatem Stalowowolskim, a Zgromadzeniem 

Sióstr Opatrzności Bożej na realizację zadania pn. „Prowadzenie Domu Pomocy 

Społecznej dla Kobiet”.  

19. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

20. Przyjęcie protokołów 97/2020 z dnia 15 października 2020 roku i 98/2020 z dnia                     

22 października 2020 roku.  

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 99. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie stwierdził 

prawomocność obrad.  



Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania do 

proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Prośba kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” 

w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup dodatkowego wyposażenia.  

Kierownik Działu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych PCPR w Stalowej Woli Janina Czech 

oznajmiła, że Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w 

Stalowej Woli zwraca się z prośbą o wyrażenie zgody na zakup dodatkowego wyposażenia za 

łączną kwotę około 17 730 złotych brutto. Dodała, że kwota w wysokości 1949,98 złotych, 

która została wcześniej już wykorzystana w celu pokrycia kosztów zakupu lub wymiany 

wyposażenia oraz kwota w wysokości około 17 730 złotych brutto, za którą Kierownik  

Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli chciałby 

dokonać zakupu  dodatkowego wyposażenia, o co zwrócił się z prośbą, są zawarte w 

preliminarzu wydatków. Pani Janina Czech powiedziała, że  Prośba kierownika Warsztatu 

Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na 

zakup dodatkowego wyposażenia kwalifikuje się do pozytywnego rozpatrzenia. Starosta 

Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania dotyczące 

omówionej przez Panią Janinę Czech Prośby kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy 

Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup dodatkowego 

wyposażenia? Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem Prośby kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej 

przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup dodatkowego 

wyposażenia i wyrażeniem zgody na zakup  dodatkowego wyposażenia za łączną kwotę około 

17 730 złotych brutto. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Prośbę kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy 

Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup dodatkowego 

wyposażenia i wyraził zgodę na zakup  dodatkowego wyposażenia za łączną kwotę około 17 730 

złotych brutto.  

 

 



Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

remont poszycia dachu hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących  w Stalowej 

Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o wyrażenie 

zgody na remont poszycia dachu hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w 

Stalowej Woli, przy ul. Staszica 3, 37 – 450 Stalowa Wola. Pani Naczelnik Alicja Mach 

przypomniała, że Zarząd Powiatu Uchwałą Nr 84/556/2020 z dnia 9 lipca 2020 r. wyraził 

zgodę na remont dachu na hali sportowej (usunięcie awarii polegającej na oderwaniu części 

membrany). Dyrektor otrzymał środki na ten cel i remont został wykonany w niezbędnym 

zakresie. Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że w okresie jesiennym przy 

uporczywych opadach deszczu zauważono przecieki w okolicach świetlików, a w wyniku tych 

nieszczelności zalewany jest korytarz i szatnie. Ponadto Pani Naczelnik Alicja Mach oznajmiła, 

że Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli informuje, iż w budżecie 

szkoły ma zabezpieczone środki finansowe. Pani Naczelnik Alicja Mach oznajmiła również, że 

szkoła dodatkowo uzyskała od ubezpieczyciela kwotę w wysokości   5 284,19 zł (za oderwaną 

membranę), która przelana została na konto Starostwa Powiatowego. Naczelnik Wydziału 

IMP Alicja Mach powiedziała, że Zarząd Powiatu powinien podjąć Uchwałę Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont poszycia dachu hali sportowej w 

Zespole Szkół Ogólnokształcących  w Stalowej Woli. Dodała, że najlepiej byłoby, gdyby koszt 

remontu poszycia dachu hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących  w Stalowej Woli 

pokryty został środkami finansowymi, które Zespół Szkół Ogólnokształcących w Stalowej 

Woli otrzymał w ramach ubezpieczenia i wpłacił je na konto Powiatu Stalowowolskiego. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa stwierdziła, że jeżeli remont poszycia dachu hali sportowej 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących  w Stalowej Woli jest konieczny, powinien on zostać 

wykonany. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 99/657/2020 w sprawie wyrażenia zgody na remont 

poszycia dachu hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących  w Stalowej Woli.  

 

 

 



Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych, dróg położonych na działkach w 

obrębie 0005 Pysznica w Gminie Pysznica.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że zgodnie z ustawą o drogach 

publicznych do dróg gminnych zalicza się drogi o znaczeniu lokalnym niezaliczone do innych 

kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć dróg służących miejscowym potrzebom. Pani 

Naczelnik Alicja Mach dodała, że  zaliczenie do kategorii dróg gminnych następuje w drodze 

uchwały rady gminy, po zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. Ponadto Naczelnik 

Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Wójt Gminy Pysznica zwrócił się do Zarządu 

Powiatu z wnioskiem o wyrażenie opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych 

dróg zlokalizowanych na terenie gminy Pysznica, położonych na działkach nr ew. 1277/9, nr 

ew. 1279/32, nr ew. 2177, nr ew. 2527 w obrębie 0005 Pysznica. Pani Naczelnik Alicja Mach 

poinformowała również, że przedmiotowe drogi (3 drogi) stanowią uzupełnienie sieci dróg 

służących miejscowym potrzebom (dojazd do nowo powstających zakładów przemysłowych, 

osiedla mieszkaniowego oraz istniejących miejsc rekreacyjnych) zlokalizowane są na 

działkach drogowych, których właścicielem jest Gmina Pysznica. Naczelnik Wydziału IMP 

Alicja Mach oznajmiła, że Wydział IMP zasięgnął opinii w przedmiotowej sprawie w Zarządzie 

Dróg Powiatowych w Stalowej Woli, który pozytywnie opiniuje propozycję zaliczenia dróg w 

m. Pysznica do kategorii dróg gminnych z zastrzeżeniem: 

- po zaliczeniu drogi w miejscowości Pysznica – droga stanowiąca działki nr ew. 2177 i 2527 

do dróg publicznych należy: opracować, zatwierdzić i wprowadzić zmianę stałej organizacji 

ruchu z jednoczesną przebudową istniejących zjazdów z dróg powiatowych 1023R i 1019R do 

wymagań określonych dla skrzyżowań wraz z ewentualnym uzyskaniem stosownych 

odstępstw od warunków technicznych. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 99/658/2020 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych, dróg położonych na działkach w obrębie 0005 Pysznica 

w Gminie Pysznica.  

 

 

 



Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub punktu nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Stalowowolskiego w 2021 r..  

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń oznajmiła, że Ustawą z dnia 5 sierpnia 2015 r. o 

nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnym poradnictwie obywatelskim oraz edukacji 

prawnej (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 294 z późn. zm.) nałożono na powiaty zadanie polegające na 

udzieleniu nieodpłatnej pomocy prawnej. Pani Sekretarz oznajmiła również, że Powiaty 

zostały zobowiązane (art. 11 w/w ustawy) do powierzenia prowadzenia połowy punktów 

nieodpłatnej pomocy prawnej organizacjom pozarządowym prowadzącym działalność 

pożytku publicznego. Dodała, że zgodnie z zasadami ustalania ilości punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej, Powiat Stalowowolski zobowiązany jest do utworzenia 4 punktów, z 

których prowadzenie 2 powierzyć ma organizacji pozarządowej prowadzącej działalność 

pożytku publicznego a 2 pozostałe obsługiwane są przez radców prawnych i adwokatów, 

których wyznaczają Okręgowe Izby Adwokackie i Okręgowe Izby Radców Prawnych. Pani 

Sekretarz poinformowała, że zgodnie z art. 13 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1057) organ 

administracji publicznej zamierzający powierzyć realizację zadania publicznego organizacjom 

pozarządowym ogłasza otwarty konkurs ofert. Dodała, że następnie podpisywana jest umowa 

z organizacjami pozarządowymi prowadzącymi działalność pożytku publicznego w terminie 

do 15 grudnia, natomiast umowy z adwokatami i radcami prawnymi podpisywane będą w 

terminie do 15 listopada. Następnie Sekretarz Powiatu Helena Krasoń poinformowała, że 

ogłoszenie o konkursie zawiera rodzaj zadania, wysokość środków przeznaczonych na 

realizację zadań, zasady przyznawania dotacji, terminy i warunki realizacji zadania. Dodała, że 

oferty powinny zostać złożone w terminie do 23 listopada 2020 r. do godziny 15:30 w 

Kancelarii Ogólnej Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli. Pani Sekretarz powiedziała, że 

później powoływana jest komisja, która rozpatruje oferty i wybiera organizację, która będzie 

świadczyć usługi nieodpłatnej pomocy prawnej. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 99/659/2020 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu 

ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej lub punktu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

edukacji prawnej na terenie Powiatu Stalowowolskiego w 2021 r.. 

 



Ad. 7. Informacja o ubieganiu się przez szkoły o akredytację w nowym programie 

ERASMUS  

w edycji 2020 na lata 2021-2027.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Ministerstwo Edukacji Narodowej 

oraz Fundacja Rozwoju Systemu Edukacji – Narodowa Agencja Programu Erasmus+ 

zapraszają szkoły i przedszkola do udziału w nowym programie Erasmus, który będzie 

realizowany w latach 2021-2027 i składania wniosków o Akredytację w tym programie w 

edycji 2020 w trzech sektorach: Edukacji dorosłych(AE), Kształcenia i szkolenia zawodowego 

(VET) oraz Edukacji szkolnej (SE). Następnie Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że 

przyznanie Akredytacji umożliwi korzystanie z ułatwionej formy wnioskowania o 

dofinansowanie projektów w latach 2021-2027 i jest ona przyznawana jednorazowo na całą 

edycję programu. Pani Naczelnik Bożena Karlik dodała, że  Akredytacja nie jest obowiązkowa, 

a szkoły, które mają doświadczenie i chciałyby na początek zrealizować jednorazową 

inicjatywę mają do dyspozycji możliwość realizacji tzw. projektów krótkoterminowych; ich 

liczba jest ograniczona, jednak kolejne działania mobilnościowe można będzie organizować 

jedynie na podstawie przyznanej Akredytacji, co oznacza że szkoły, które zamierzają 

realizować działania mobilnościowe w dłuższej perspektywie lub o charakterze stałym i 

długofalowym, powinny ubiegać się o Akredytację. Następnie Naczelnik Wydziału E Bożena 

Karlik poinformowała, że konkurs wniosków o Akredytację w w/w sektorach będzie 

ogłaszany co roku w ramach nowej alokacji 2021-2027. Pani Naczelnik Bożena Karlik 

poinformowała również, że Akredytacja to mechanizm, który wprowadza uproszczoną 

procedurę wnioskowania o środki, a przyznanie Akredytacji oznacza możliwość uczestnictwa 

w programie, jest to rodzaj „biletu wstępu” do programu Erasmus lub rodzaj stałego 

członkostwa w programie. Pani Naczelnik Bożena Karlik dodała, że przyznanie Akredytacji 

jest gwarancją regularnego otrzymywania dofinansowania na działania związane z 

mobilnością bez konieczności corocznego udziału w konkursach wniosków. Ponadto 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że nowością jest także to, że na etapie 

wniosku akredytacyjnego nie trzeba wskazywać szkoły partnerskiej. Dodała, że w nowej 

odsłonie programu Erasmus powstanie sieć szkół akredytowanych, które dzięki stałemu 

finansowaniu będą mogły łatwo nawiązywać i kontynuować współpracę międzynarodową. 

Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała również, że duży nacisk zostanie położony także 

na wirtualną współpracę uczniów i nauczycieli. Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik 

poinformowała, że Akredytacja może być cofnięta, jeżeli w okresie co najmniej 3 lat nie złoży 

się żadnych wniosków o finansowanie na podstawie tej Akredytacji. Dodała, że w 2020 r. limit 



przyznanych Akredytacji wynosi dla sektora: Kształcenie i szkolenie zawodowe – 500, 

Edukacja szkolna – 700 i Edukacja dorosłych – 15.  Następnie Pani Naczelnik Bożena Karlik 

oznajmiła, że harmonogram procedur związanych z Akredytacją wygląda następująco: 

1. nabór wniosków – do 29 października br. o godz. 12.00 na elektronicznym 

formularzu 

2. ocena wniosków - listopad 2020 r. – luty 2021 r. 

3. decyzja o przyznaniu Akredytacji – luty 2021 r.  

4. przekazanie informacji wnioskodawcom – do połowy lutego 2021 r.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Dyrektorzy szkół, którzy będą 

wnioskować o Akredytację w programie Erasmus muszą posiadać pełnomocnictwo do 

samodzielnego reprezentowania Organu Prowadzącego we wszelkich relacjach z Fundacją 

Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie wynikających z udziału szkoły w konkursie 

wniosków o Akredytację. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy szkoły będą mogły w 

kolejnych latach aplikować o Akredytację w nowym programie Erasmus? Naczelnik Wydziału 

E Bożena Karlik odpowiedziała, że tak. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad 

przyjęciem Informacji o ubieganiu się przez szkoły o akredytację w nowym programie 

ERASMUS w edycji 2020 na lata 2021-2027. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął Informację o ubieganiu się przez szkoły o akredytację w nowym 

programie ERASMUS w edycji 2020 na lata 2021-2027.  

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia dla 

Włodzimierza Smutka dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w 

Stalowej Woli pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania Powiatu 

Stalowowolskiego we wszelkich relacjach z FRSE wynikających z udziału szkoły w 

konkursie o Akredytację w programie  Erasmus na lata 2021-2027.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Pan Włodzimierz Smutek Dyrektor 

Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o udzielenie 

pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego we 

wszelkich relacjach z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie, wynikających z 

udziału szkoły w konkursie wniosków o Akredytację w programie Erasmus na lata 2021-2027 

w obszarze kształcenia dorosłych oraz kształcenia i szkolenia zawodowego. Pani Naczelnik 

Bożena Karlik poinformowała również, że pełnomocnictwo obejmuje składanie w imieniu i na 

rzecz Organu Prowadzącego oświadczeń woli i wiedzy, w szczególności obejmujących 

podpisanie i złożenie wniosku w Konkursie oraz prowadzenie korespondencji dotyczącej 

Konkursu. Pani Naczelnik Bożena Karlik ponadto poinformowała, że pełnomocnictwo 



wygaśnie po siedmiu dniach od dnia ogłoszenia wyników Konkursu. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 99/660/2020 w sprawie udzielenia dla Włodzimierza 

Smutka dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli pełnomocnictwa 

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego we wszelkich relacjach z FRSE 

wynikających z udziału szkoły w konkursie o Akredytację w programie  Erasmus na lata 2021-

2027.  

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia dla Piotra 

Żyjewskiego dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli pełnomocnictwa 

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego we wszelkich relacjach 

z FRSE wynikających z udziału szkoły w konkursie o Akredytację w programie  Erasmus 

na lata 2021-2027.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Pan Piotr Żyjewski Dyrektor Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o udzielenie pełnomocnictwa do 

samodzielnego reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego we wszelkich relacjach z 

Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie, wynikających z udziału szkoły w 

konkursie wniosków o Akredytację w programie Erasmus na lata 2021-2027 w obszarze 

kształcenia dorosłych oraz kształcenia i szkolenia zawodowego. Pani Naczelnik Bożena Karlik 

poinformowała również, że pełnomocnictwo obejmuje składanie w imieniu i na rzecz Organu 

Prowadzącego oświadczeń woli i wiedzy, w szczególności obejmujących podpisanie i złożenie 

wniosku w Konkursie oraz prowadzenie korespondencji dotyczącej Konkursu. Pani Naczelnik 

Bożena Karlik ponadto poinformowała, że pełnomocnictwo wygaśnie po siedmiu dniach od 

dnia ogłoszenia wyników Konkursu. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: 

za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr  99/661/2020 w sprawie udzielenia dla Piotra Żyjewskiego 

dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli pełnomocnictwa do samodzielnego 

reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego we wszelkich relacjach z FRSE wynikających z 

udziału szkoły w konkursie o Akredytację w programie  Erasmus na lata 2021-2027. 

Ad. 10. Wniosek Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Współpracy z organizacjami 

Pozarządowymi o przyznanie dodatkowych stypendiów dla uczniów szkół 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik oznajmiła, że w dniu 21 października 2020 r. Komisja 

Edukacji, Kultury, Sportu i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi skierowała do 



Zarządu Powiatu wniosek o przyznanie dodatkowych stypendiów dla uczniów szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. Następnie Pani Naczelnik 

Bożena Karlik poinformowała, że wniosek uzasadniono tym, że w związku z epidemią COVID-

19 niektóre zawody sportowe, zaplanowane na kwiecień i maj 2020 r. zostały przeniesione na 

miesiąc wrzesień br., a uczestnicy zawodów, którzy uzyskali wysokie lokaty nie mieli 

możliwości ubiegania się o stypendia w roku szkolnym 2020/2021, gdyż zgodnie z  § 1 pkt 2 

Uchwały Nr VI/42/2019 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 27 marca 2019 r. 

zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/273/2018 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przyznawania stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i 

studentów za znaczące osiągnięcia, termin składania wniosków o przyznanie stypendium 

upływa 31 sierpnia. Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik ponadto poinformowała, że w 

oparciu o zapis § 4 ust. 4 pkt. 2 w/w Uchwały, Zarząd Powiatu Stalowowolskiego  

w przypadku niewykorzystania środków przeznaczonych na stypendia z powodu przyznania 

mniejszej liczby stypendium może je przyznać z własnej inicjatywy, pod warunkiem, że 

kandydat spełnia kryteria zawarte w § 2 ust. 1. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała 

również, że przyznanie stypendium w tym trybie nie podlega zaopiniowaniu przez Komisję (§ 

4 ust. 4 pkt. 3). Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik powiedziała, że 30 uczniów otrzymało 

stypendia, ale nie wpłynął żaden wniosek studencki. Następnie poinformowała, że w związku 

z tym, że nie wpłynął żaden wniosek o przyznanie stypendium dla studenta, istnieje 

możliwość wykorzystania środków w kwocie 600,00 zł miesięcznie, a więc przyznanie trzech 

stypendiów dla uczniów po 200,00 zł miesięcznie. Pani Naczelnik Bożena Karlik stwierdziła, 

że stypendia powinny zostać przyznane dla uczniów, którzy osiągnęli sukcesy uczestnicząc w 

zawodach, które zostały zaplanowane na kwiecień i maj 2020 r., lecz termin ich rozegrania z 

powodu zagrożenia epidemią COVID-19 został przesunięty na miesiąc wrzesień 2020 r.. 

Starosta Janusz Zarzeczny wyraził opinię, że należy przyznać stypendia przynajmniej tym 

uczniom, którzy osiągnęli najlepsze wyniki uczestnicząc w zawodach, które zostały 

zaplanowane na kwiecień i maj 2020 r., lecz termin ich rozegrania z powodu zagrożenia 

epidemią COVID-19 został przesunięty na miesiąc wrzesień 2020 r.. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem Wniosku Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Współpracy z organizacjami Pozarządowymi o przyznanie dodatkowych stypendiów 

dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i decyzją o przyznaniu trzech 

dodatkowych stypendiów (każde z nich w kwocie 200,00 zł miesięcznie)  dla uczniów szkół 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, którzy uzyskali wysokie lokaty uczestnicząc w 

zawodach, które zostały zaplanowane na kwiecień i maj 2020 r., lecz z powodu epidemii 



COVID-19 zostały przeniesione na wrzesień br.. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się 

– 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Wniosek Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Współpracy 

z organizacjami Pozarządowymi o przyznanie dodatkowych stypendiów dla uczniów szkół 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i zadecydował o przyznaniu trzech dodatkowych 

stypendiów (każde z nich w kwocie 200,00 zł miesięcznie)  dla uczniów szkół prowadzonych 

przez Powiat Stalowowolski, którzy uzyskali wysokie lokaty uczestnicząc w zawodach, które 

zostały zaplanowane na kwiecień i maj 2020 r., lecz z powodu epidemii COVID-19 zostały 

przeniesione na wrzesień br..  

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

złożenie wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych 

w ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2020 dla Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących I Liceum Ogólnokształcącego im. KEN w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Pan Mariusz Potasz dyrektor Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących I Liceum Ogólnokształcącego im. KEN w Stalowej Woli zgodnie z § 8 

ust. 1 pkt 1 oraz § 9 ust. 1 pkt 1 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 23 października 2020 

r. w sprawie szczegółowych warunków, form i trybu realizacji Rządowego programu  

rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie 

technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 – „Aktywna tablica” (Dz. U. z 

2020 r., poz. 1883) wystąpił z wnioskiem o udział szkoły w Rządowym programie „Aktywna 

tablica”. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała również, że celem programu jest 

rozwijanie kompetencji cyfrowych uczniów i nauczycieli w zakresie stosowania TIK. Dodała, 

że projekt byłby realizowany do grudnia 2020 r.. Pani Naczelnik Bożena Karlik 

poinformowała ponadto, że w przypadku dofinansowania projektu wsparcie finansowe 

będzie udzielone w formie dotacji celowej dla organu prowadzącego, a środki przeznaczone 

byłyby na zakup 2 interaktywnych monitorów dotykowych oraz 1 laptopa wraz ze sprzętem 

umożliwiającym przetwarzanie dźwięku i głosu. Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik 

poinformowała także, że wartość projektu wynosi ogółem 17 500,00 zł, w tym: 

         - dofinansowanie – 14 000,00 zł (80% wartości projektu) 

       - wkład własny finansowy – 3 500,00 zł (20% wartości projektu), który zapewni Powiat           

Stalowowolski.  

Pani Naczelnik Bożena Karlik oznajmiła również, że termin składania wniosków do 

Wojewody Podkarpackiego za pośrednictwem Podkarpackiego Kuratora Oświaty upływa 29 

października br.. Dodała, że podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 



wyrażenia zgody na złożenie wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy 

dydaktycznych w ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2020 dla Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących I Liceum Ogólnokształcącego im. KEN w Stalowej Woli jest 

niezbędne do złożenia w terminie wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup 

pomocy dydaktycznych dla w/w szkoły. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 99/662/2020 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w ramach 

Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2020 dla Zespołu Szkół Ogólnokształcących I 

Liceum Ogólnokształcącego im. KEN w Stalowej Woli.  

Ad. 12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

złożenie wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych 

w ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2020 dla Zespołu Szkół Nr 2 

im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Pan Włodzimierz Smutek dyrektor 

Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli zgodnie z § 8 ust. 1 pkt 1 oraz § 9 

ust. 1 pkt 1 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 23 października 2020 r. w sprawie 

szczegółowych warunków, form i trybu realizacji Rządowego programu rozwijania szkolnej 

infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-

komunikacyjnych na lata 2020-2024 – „Aktywna tablica” (Dz. U. z 2020 r., poz. 1883) wystąpił 

z wnioskiem o udział szkoły w Rządowym programie „Aktywna tablica”. Pani Naczelnik 

Bożena Karlik poinformowała również, że w przypadku dofinansowania projektu wsparcie 

finansowe będzie udzielone w formie dotacji celowej dla organu prowadzącego, a środki 

przeznaczone byłyby na zakup 2 interaktywnych monitorów dotykowych o przekątnej ekranu 

co najmniej 55 cali. Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała ponadto, że  wartość 

projektu wynosi ogółem 17 500,00 zł, w tym:  

         - dofinansowanie – 14 000,00 zł (80% wartości projektu) 

       - wkład własny finansowy – 3 500,00 zł (20% wartości projektu), który zapewni Powiat 

 Stalowowolski.  

Pani Naczelnik Bożena Karlik oznajmiła również, że termin składania wniosku do Wojewody 

Podkarpackiego za pośrednictwem Podkarpackiego Kuratora Oświaty upływa 29 

października br. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 99/663/2020 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 



wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w ramach 

Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2020 dla Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza 

Kościuszki w Stalowej Woli.  

Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

złożenie wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych 

w ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2020 dla Zespołu Szkół Nr 3 

im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Pan Paweł Ciołkosz dyrektor Zespołu 

Szkół   Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli  zgodnie z § 8 ust. 1 pkt 1 oraz § 9 

ust. 1 pkt 1 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 23 października 2020 r. w sprawie 

szczegółowych warunków, form i trybu realizacji Rządowego programu  rozwijania szkolnej 

infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-

komunikacyjnych na lata 2020-2024 – „Aktywna tablica”(Dz.U. z 2020 r., poz. 1883) wystąpił 

z wnioskiem o udział szkoły w Rządowym programie „Aktywna tablica”. Pani Naczelnik 

Bożena Karlik poinformowała również, że w przypadku dofinansowania projektu wsparcie 

finansowe będzie udzielone w formie dotacji celowej dla organu prowadzącego, a środki 

przeznaczone byłyby na zakup 4 laptopów wraz ze sprzętem umożliwiającym przetwarzanie 

dźwięku i głosu oraz 1 interaktywnego monitora dotykowego o przekątnej ekranu co najmniej 

55 cali. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała ponadto, że  wartość projektu wynosi 

ogółem 17 500,00 zł, w tym:  

 -    dofinansowanie – 14 000,00 zł (80% wartości projektu) 

 -  wkład własny finansowy – 3 500,00 zł (20% wartości projektu), który zapewni    

 Powiat Stalowowolski. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik oznajmiła również, że termin składania wniosku do 

Wojewody Podkarpackiego za pośrednictwem Podkarpackiego Kuratora Oświaty upływa 29 

października br. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 99/664/2020 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w ramach 

Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2020 dla Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III 

Sobieskiego w Stalowej Woli. 

 

 



Ad. 14. Prośba Wicedyrektor Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych o wyrażenie zgody na 

zawieszenie zajęć w klasie drugiej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy ze 

względu na aktualną sytuację epidemiologiczną.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Pani Elżbieta Partyka wicedyrektor 

Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych po telefonicznym uzyskaniu pozytywnej opinii Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Stalowej Woli, zwraca się z prośbą o wyrażenie zgody 

na zawieszenie wszystkich zajęć w klasie drugiej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

od 28 października do 29 października 2020 roku ze względu na aktualną sytuację 

epidemiologiczną, która może zagrażać zdrowiu uczniów, po stwierdzeniu pozytywnego 

wyniku na COVID-19 u pomocy nauczyciela pracującego w w/w klasie. Pani Naczelnik Bożena 

Karlik poinformowała również, że Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Stalowej 

Woli w opinii określił, że zajęcia w wyżej wymienionej klasie muszą zostać zawieszone na 2 

dni, tj. 28 października i 29 października 2020 roku. Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik 

poinformowała ponadto, że zgodnie z zapisem § 18 ust. 2a  Rozporządzenia Ministra Edukacji 

Narodowej i Sportu z dnia 31 grudnia 2002 r. w sprawie bezpieczeństwa i higieny w 

publicznych i niepublicznych szkołach i placówkach (Dz.U. z 2020 r., poz. 1166 z późn. zm.) 

„Dyrektor, za zgodą organu prowadzącego i po uzyskaniu pozytywnej opinii właściwego 

państwowego powiatowego inspektora sanitarnego, może zawiesić zajęcia na czas oznaczony, 

jeżeli ze względu na aktualną sytuację epidemiologiczną może być zagrożone zdrowie 

uczniów.” Pani Naczelnik Bożena Karlik powiedziała, że według obowiązujących przepisów 

Zarząd Powiatu wyraża zgodę na zawieszenie zajęć edukacyjnych. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem Prośby Wicedyrektor Zespołu Szkół Nr 

6 Specjalnych o wyrażenie zgody na zawieszenie zajęć w klasie drugiej Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy ze względu na aktualną sytuację epidemiologiczną i wyrażeniem 

zgody na zawieszenie wszystkich zajęć w klasie drugiej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej 

do Pracy od 28 października do 29 października 2020 roku ze względu na aktualną sytuację 

epidemiologiczną, która może zagrażać zdrowiu uczniów, po stwierdzeniu pozytywnego 

wyniku na COVID-19 u pomocy nauczyciela pracującego w w/w klasie. Głosy: za – 4, przeciw – 

0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Prośbę Wicedyrektor Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych o 

wyrażenie zgody na zawieszenie zajęć w klasie drugiej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy ze względu na aktualną sytuację epidemiologiczną i wyraził zgodę na zawieszenie 

wszystkich zajęć w klasie drugiej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy od 28 

października do 29 października 2020 roku ze względu na aktualną sytuację epidemiologiczną, 



która może zagrażać zdrowiu uczniów, po stwierdzeniu pozytywnego wyniku na COVID-19 u 

pomocy nauczyciela pracującego w w/w klasie.  

Ad. 15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dla Pana Konstantego Kasperuka reprezentującego firmę pod nazwą: 

Biuro Urządzania Lasu i Geodezji Leśnej Oddział w Lublinie, ul. Leśników 21, Sękocin 

Stary, 05-090 Raszyn, Oddział w Lublinie, ul. Startowa 11, 20-352 Lublin.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys poinformował, że projekt Uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla Pana Konstantego Kasperuka 

reprezentującego firmę pod nazwą: Biuro Urządzania Lasu i Geodezji Leśnej Oddział w 

Lublinie, ul. Leśników 21, Sękocin Stary, 05-090 Raszyn, Oddział w Lublinie, ul. Startowa 11, 

20-352 Lublin dotyczy wykonania uproszczonych planów urządzania lasu. Dodał, że zgodnie z 

art. 21 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 28 września  1991r. o lasach (tj. Dz. U. z 2020 r., poz. 1463 t.j.) 

uproszczone plany urządzenia lasu dla lasów niestanowiących własności Skarbu Państwa, 

należących do osób fizycznych i wspólnot gruntowych oraz inwentaryzacje stanu lasów 

sporządza się na zlecenie starosty. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie.   Głosy: za 

– 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr  99/665/2020 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla 

Pana Konstantego Kasperuka reprezentującego firmę pod nazwą: Biuro Urządzania Lasu i 

Geodezji Leśnej Oddział w Lublinie, ul. Leśników 21, Sękocin Stary, 05-090 Raszyn, Oddział w 

Lublinie, ul. Startowa 11, 20-352 Lublin.  

Ad. 16. Sprawozdanie finansowe PKS w Stalowej Woli S.A. za III kwartał 2020 roku 

przekazane w związku z poręczeniem kredytu przez powiat.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła Sprawozdanie finansowe PKS w Stalowej Woli S.A. 

za III kwartał 2020 roku przekazane w związku z poręczeniem kredytu przez powiat. Starosta 

Janusz Zarzeczny oznajmił, że sytuacja finansowa PKS w Stalowej Woli S.A. zaczyna ulegać 

poprawie. Dodał, że na sytuację finansową PKS w Stalowej Woli S.A. negatywnie wpłynęło 

zamknięcie szkół spowodowane epidemią COVID-19, gdyż jego skutkiem było zaprzestanie 

korzystania z komunikacji samochodowej przez młodzież szkolną. Następnie Pan Starosta 

oznajmił, że pomoc dla PKS w Stalowej Woli S.A. w ramach Funduszu Inwestycji Lokalnych nie 

zostanie udzielona, lecz pomocą finansową może zostać objęty Powiatowy Szpital 

Specjalistyczny w Stalowej Woli. Pan Starosta oznajmił również, że w 2021 roku możliwe 

będzie ubieganie się o środki finansowe z Unii Europejskiej w ramach programu ograniczania 

emisji spalin. Dodał, że w ramach tego programu możliwa będzie wymiana taboru. Następnie 



wyraził przypuszczenie, że w przyszłym roku Powiat Stalowowolski złoży wniosek o środki 

finansowe z Unii Europejskiej w ramach programu ograniczania emisji spalin, które zostałyby 

przeznaczone na wymianę taboru oraz remonty. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

poinformowała, że PKS w Stalowej Woli S.A. nie posiada bardzo dużych zaległości w zakresie 

należności, a klienci są wypłacalni i regulują należności. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, 

że sytuacja PKS w Stalowej Woli S.A. na tle innych państwowych spółek akcyjnych 

świadczących usługi w zakresie komunikacji samochodowej w Polsce jest dobra. Później Pan 

Starosta oznajmił, że obecny właściciel terenu, na którym znajduje się dworzec PKS w 

Stalowej Woli zamierza dokonać sprzedaży tego terenu. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

poinformowała, że saldo PKS w Stalowej Woli S.A. na dzień 30 września 2020 roku wynosi -

364 934,10 złotych.  

Zarząd Powiatu przyjął Sprawozdanie finansowe PKS w Stalowej Woli S.A. za III kwartał 2020 

roku przekazane w związku z poręczeniem kredytu przez powiat.  

Ad. 17. Informacja dotycząca sytuacji finansowej jednostek oświatowych powiatu na 

dzień 30 września 2020 r.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przypomniała, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu 

Powiatu poinformowała na temat braków finansowych wykazanych przez jednostki 

oświatowe prowadzone przez Powiat Stalowowolski. Następnie poinformowała, że analiza, 

która została sporządzona na podstawie wykonania za trzy kwartały wskazuje braki 

obliczone na prawie 3 400 000 złotych. Dodała, że braki te zostały uzupełnione tylko o 835 

000 złotych, natomiast brakuje jeszcze ponad                         2 300 000 złotych. Skarbnik 

Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że nie sądzi, aby doszło do znacznej poprawy tego stanu 

rzeczy. Następnie zaproponowała, aby Zarząd Powiatu zobowiązał jednostki oświatowe 

powiatu, aby przed upływem terminu płatności składek ZUS złożyły wnioski o rozłożenie na 

raty składek ZUS. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził aprobatę dla propozycji Pani Skarbnik.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z Informacją dotyczącą sytuacji finansowej jednostek oświatowych 

powiatu na dzień 30 września 2020 r.. Zarząd Powiatu z aprobatą odniósł się do propozycji, aby 

zobowiązał jednostki oświatowe powiatu, żeby przed upływem terminu płatności składek ZUS 

złożyły wnioski o rozłożenie na raty składki ZUS.  

 

 

 



Ad. 18. Pismo Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Irenie prowadzonego przez 

Zgromadzenie Sióstr Opatrzności Bożej dotyczące umowy Nr 2/15/PS-DPS z dnia 

17.12.2015 roku, zawartej pomiędzy Powiatem Stalowowolskim, a Zgromadzeniem 

Sióstr Opatrzności Bożej na realizację zadania pn. „Prowadzenie Domu Pomocy 

Społecznej dla Kobiet”.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że wraz z dniem 31.12.2020 roku kończy się 

umowa z dnia 17.12.2015 roku, zawarta pomiędzy Powiatem Stalowowolskim, a 

Zgromadzeniem Sióstr Opatrzności Bożej na realizację zadania pn. „Prowadzenie Domu 

Pomocy Społecznej dla Kobiet”. Pani Skarbnik dodała, że Siostra Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej w Irenie prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Opatrzności Bożej złożyła 

wniosek do Wydziału BF Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli, ale ważny jest również 

fakt wyrażenia przez Zgromadzenie Sióstr Opatrzności Bożej woli dalszego prowadzenia  

Domu Pomocy Społecznej dla Kobiet w Irenie. Starosta Janusz Zarzeczny oznajmił, że Powiat 

Stalowowolski wyraża aprobatę wobec dalszej współpracy Powiatu Stalowowolskiego ze 

Zgromadzeniem Sióstr Opatrzności Bożej w zakresie prowadzenia Domu Pomocy Społecznej 

dla Kobiet w Irenie. Następnie Pan Starosta oznajmił, że Zarząd Powiatu wyraża aprobatę dla 

dalszej współpracy Powiatu Stalowowolskiego ze Zgromadzeniem Sióstr Opatrzności Bożej w 

zakresie prowadzenia Domu Pomocy Społecznej dla Kobiet w Irenie.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z Pismem Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Irenie 

prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Opatrzności Bożej dotyczącym umowy Nr 2/15/PS-

DPS z dnia 17.12.2015 roku, zawartej pomiędzy Powiatem Stalowowolskim, a Zgromadzeniem 

Sióstr Opatrzności Bożej na realizację zadania pn. „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej dla 

Kobiet” i wyraził aprobatę dla dalszej współpracy Powiatu Stalowowolskiego ze Zgromadzeniem 

Sióstr Opatrzności Bożej w zakresie prowadzenia Domu Pomocy Społecznej dla Kobiet w Irenie.  

Ad. 19. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2020 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2020 rok. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania 

dotyczące omówionego przez Panią Skarbnik projektu uchwały? Żadne pytania nie zostały 

zgłoszone. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 99/666/2020 w sprawie zmian w budżecie powiatu 



stalowowolskiego na 2020 rok.  

Ad. 20. Przyjęcie protokołów 97/2020 z dnia 15 października 2020 roku i 98/2020 z 

dnia 22 października 2020 roku.  

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionych 

protokołów. Żadne pytania ani uwagi nie zostały zgłoszone. Starosta zarządził głosowanie nad 

przyjęciem protokołów 97/2020 z dnia 15 października 2020 roku i 98/2020 z dnia 22 

października 2020 roku. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokoły zostały przyjęte.  

Ad. 21. Wolne wnioski. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że Powiat Stalowowolski ma możliwość 

ubiegania się w ramach Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych o 

środki z tzw. Modułu Czwartego – pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w 

wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi. Dodała, że 

możliwość składania wniosków do PFRON mają jednostki samorządu terytorialnego, a termin 

składania wniosków został wydłużony do 4 grudnia. Następnie Pani Skarbnik poinformowała, 

że jednostki samorządu terytorialnego mogą ubiegać się o maksymalne dofinansowanie w 

kwocie 100 000 złotych, ale gdyby powiat świadczył usługi pomocy psychologicznej dla 

niepełnosprawnych lub rodzin osób z niepełnosprawnością, a także dostarczania osobom 

niepełnosprawnym leków, produktów żywnościowych i innych artykułów pierwszej potrzeby, 

refundacja jest wynosi 100 %, jednakże zważywszy na wydatki Powiatu Stalowowolskiego 

związane ze wsparciem Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli, Domów 

Pomocy Społecznej, Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Stalowej Woli, które Powiat 

Stalowowolski poniósł w ciągu roku, być może Powiatowi udałoby się uzyskać refundację 

wysokości 50%. Dodała, że aby Powiat Stalowowolski otrzymał refundację w wysokości 

100%, musiałby opłacać wyżej wymienione wydatki z własnych środków, natomiast Powiat 

Stalowowolski wspierał niepełnosprawnych wykorzystując środki PFRON. Następnie Pani 

Skarbnik powiedziała, że Powiat Stalowowolski dołoży starania, aby przynajmniej część 

spośród środków z tzw.  Modułu Czwartego. Dodała, że już na etapie składania wniosku 

należy wyszczególnić, jakiego rodzaju wydatki były ponoszone przez Powiat Stalowowolski. 

Starosta odniósł się z aprobatą do przedstawionej przez Panią Skarbnik możliwości ubiegania 

się w ramach Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych o środki z tzw. 

Modułu Czwartego – pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu 

lub sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi. Starosta Janusz Zarzeczny 



zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zgłosić uwagi lub wnioski? Żadne uwagi ani 

wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 22. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował: 

Jędrzej Toman 

 Janusz Zarzeczny 

                                                                                                     Starosta Stalowowolski 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


